

中外文學

出版者	國立臺灣大學外國語文學系
發行者	國立臺灣大學
社長	高維泓
總編輯	陳重仁
編輯委員	洪淑苓 孫松榮 梅家玲 陳佩筠 詹閔旭 蔡秀枝 蔡振興 蘇子中 (依姓氏筆畫序)
編輯顧問	王德威 史書美 李有成 李歐梵 周英雄 周 舞 胡耀恆 袁鶴翔 張誦聖 葉維廉 廖咸浩 廖炳惠 廖朝陽 羅貴祥 羅錦堂 (依姓氏筆畫序)

英文編輯	于昌民
執行編輯	簡秀婷
業務助理	簡菁彣
本期校對	吳珮瑜 李 寧 黃靖雅
封面設計	蕭伊寂

刊名題字 臺靜農
《中外文學》以月刊形式創刊於民國六十一年六月，九十六年起改為季刊
每年三、六、九、十二月底出刊
本刊已收錄於國際資料庫 Emerging Sources Citation Index (Web of Science Core Collection)、MLA
Directory of Periodicals 及臺灣人文及社會科學引文索引資料庫(TCI-HSS)

發行所	國立臺灣大學外國語文學系 中外文學編輯部 台北市羅斯福路4段1號 Tel : (02) 2363-9652 (02) 3366-3212 Fax : (02) 2363-9652 (02) 2364-5452 E-mail : chungwai@ntu.edu.tw 網址 : https://www.chungwai.org/
ISSN	0303-0849
印刷	淵明印刷有限公司

國內零售每冊新台幣 240 元，國內長期訂閱全年 960 元(機構) 860 元(個人)
郵政劃撥帳號 00179651 戶名：中外文學月刊社
中華郵政核准登記第一類新聞紙台字第 3240 號
中華郵政核准登記第一類局版台誌字第 1205 號

本刊獲國家科學及技術委員會人文社會科學研究中心補助期刊編輯費用，謹此致謝。

CHUNG WAI

LITERARY
QUARTERLY

Publisher

Department of Foreign Languages and Literatures
National Taiwan University

Sponsor

National Taiwan University

President

Wei H. Kao

Editor-in-Chief

Chung-jen Chen

English Editor

Chang-Min Yu

Managing Editor

Hsiu-ting Jian

Business Assistant

Jing-Wen Chien

Cover Design

Yi-Chi Hsiao

Contact

Chung Wai Literary Quarterly
Department of Foreign Languages and Literatures
National Taiwan University
No. 1, Sec. 4, Roosevelt Rd., Taipei 106, Taiwan
Tel: +886-2-23639652; +886-2-33663212
Fax: +886-2-23639652; +886-2-23645452
E-mail: chungwai@ntu.edu.tw
Website: <https://www.chungwai.org/>



Originally published as *Chung Wai Literary Monthly* since June 1972, the journal has issued as a quarterly from 2007, at the end of every March, June, September and December.

Indexing

Chung Wai Literary Quarterly is indexed/abstracted in Emerging Sources Citation Index (Web of Science Core Collection), MLA Directory of Periodicals, and Taiwan Citation Index - Humanities and Social Sciences (TCI-HSS).

Subscriptions

Annual subscription rates: institutions in Taiwan, NT\$960; individuals in Taiwan, NT\$860; single issues NT\$240. Overseas order payment can be made by overseas remittance: please refer to our website for rates.
